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§ 114

Motionssvar – Ökat antal angöringsplatser för planerad 
pendelbåttrafik (KS14/308)

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att motionen avslås.

Yrkanden
Desirée Björk (Ö) yrkar bifall till motionen.
Adam Reuterskiöld (M) yrkar för att motionen ska avslås.
Propositionsordning
Ordförande (M) ställer yrkandena under proposition och finner att motionen ska avslås.
Reservationer
Desirée Björk (Ö) inkommer med skriftlig reservation.

Sammanfattning

Desirée Björk (Ö), Bernt Richloow (Ö) och Robert Oberascher (Ö) har i en motion föreslagit 
kommunfullmäktige besluta: 
- "att Ekerö kommun tar upp diskussion med Trafikverket att utredning görs över möjligheten 
att redan vid starten av pendelbåttrafiken angöra Alvik".

Beslutsunderlag

 §120 Motionssvar – Ökat antal angöringsplatser för planerad pendelbåttrafik
 Motionssvar – Ökat antal angöringsplatser för planerad pendelbåttrafik
 Motion om ökat antal angöringsplatser för planerad pendelbåtstrafik
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Reservation i ärende 10 vid kommunstyrelsen 22 september 2015- Motionssvar – Ökat 
antal angöringsplatser för planerad pendelbåtstrafik.

Bekymrade kommunmedborgare har kontaktat öpartiet och påpekat att planerad 
pendelbåtstrafik enbart kan attrahera resande med målpunkt i centrala Stockholm. De 
klagande har framfört att det skulle nyttiggöra pendelbåten om båten lade till vid Alvik, där 
det finns möjlighet till snabbt ombyte till såväl tvärbanan som tunnelbanan.
Även många av de som kommer att resa med pendelbåten till centrala Stockholm skulle 
sannolikt få totalt sett kortare restid till sina arbeten med avstigning vid Alvik.
Öpartiet delar kommunmedborgarnas synpunkter och föreslog i motionen att Ekerö kommun 
tar upp diskussionen med Trafikverket och att utredning görs för möjlighet att redan vid 
starten av pendelbåtstrafiken angöra Alvik.
Av kommunens svar till motionen framgår att det skulle innebära längre restider mm. Om fler 
angöringsplatser genomförs.
Till skillnad mot kommunen så anser öpartiet att restiden skulle kortas och därmed skulle fler 
resor kunna genomföras om pendelbåtstrafiken angör endast vid Alvik.
Öpartiet anser med stöd av ovanstående att motionen skulle bifallits.

Desirée Björk
Öpartiet
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